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het V.U.-Magazine zouden leveren, die — en dat zou ook in 
dat blad vermeld kunnen staan — namens onze Vereniging in de 
redactie zou zitten. Dat zou betekenen dat deze persoon met 
name ook copy zou kunnen betrekken van buiten de V.U. 
Verder was het zo dat prof. S. meende dat het best mogelijk 
zou zijn dat verenigingsmededelingen ook in het V.U.-Maga
zine een plaats zouden kunnen krijgen. 
Het bestuur en de redactie waren heel gelukkig met deze mo
gelijkheid, en meenden daarom in de vergadering van 14 mei dat 
er eindelijk wat perspectief voor ons in het zicht kwam. Helaas 
ontvingen we op 28 mei een brief van prof. S. waarin hij mee
deelde dat de redactie van het V.U.-Magazine dit voorstel had 
afgewezen. Men wilde met dit nieuwe blad vrij starten, onaf
hankelijk van bestaande bladen of organisaties. Dit is op zich
zelf begrijpelijk, maar voor ons teleurstellend. 

3. Een volgend punt betreft de Protestants Christelijke Artsen
organisatie, die in 1955 door afsplitsing van onze Vereniging is 
ontstaan. Op 29 september 1970 hebben drs. A. Vcrkuyl, de 
voorzitter van de PCAO, en ik gesproken over de momenteel 
nogal overeenkomstige problematiek van beide verenigingen. 
Inmiddels is ons bestuurslid dr. Van der Zwan ook bestuurslid 
geworden van de PCAO, waardoor wij in de loop van het jaar 
nader contact hebben gehad met die vereniging. Het blijkt dat 
de PCAO heeft overwogen samen te gaan met de Katholieke 
Artsen Organisatie. Daarvan is tot op heden niets gekomen. 
De P.C.A.O. heeft ook gesproken over samensmelting van het 
tijdschrift van haar vereniging, Soteria, met Metamedica, dat uit 
de Katholieke Artsen Organisatie is voortgekomen en op het 
ogenblik een gedeconfessionaliseerd periodiek is. Deze samen
smelting gaat niet door. Soteria heeft enkele trekken gemeen 
met G. en W., bv. gebrek aan copie. Er is echter ook een ver
schil, nl. Soteria heeft geen gebrek aan geld, doordat er adver
tenties in worden opgenomen. Binnen de PCAO voelt men 
eigenlijk wel voor samengaan met G. en W. Dit standpunt is 
ook in de bestuursvergadering van vorige maand, 14 mei, ter 
sprake gekomen, en ik citeer uit de notulen van de bestuurs
vergadering: „Na enige discussie is het algemeen gevoelen dat 
een fusie tussen beide bladen en eventueel later ook tussen 
beide verenigingen wel enig tijdelijk soelaas kan bieden maar 


